

# Bestuursvergadering RC Ducks

*Datum/Tijd:* 06/05/2024 20:00 | *Locatie* Clubhuis/TEAMS

**Soort bijeenkomst**  
**Voorzitter**  
**Secretaris**

Bestuursvergadering  
Steven Soederhuizen  
Marjo van den Broek

**Aanwezig:**  
Lars van Beek,  
Marjo van den Broek,  
Steven Soederhuizen

**Gasten:**

**Afwezig:**

## Notulen

### Opening, vaststellen agenda, goedkeuring notulen

De agenda wordt vastgesteld en de notulen goedgekeurd.

### Mededelingen

Zondag wordt de promotie/degradatie wedstrijd gespeeld. Ook leden van de Cv100 zullen de club komen aanmoedigen.

### Bestuurlijk/Algemeen

Geen punten ingebracht.

### Financieel

De contributies zullen weer worden uitgestuurd. Er zijn wat wijzigingen in het spelersbestand. Ook de sponsorfacturen zullen worden verstuurd. Lars zal Guust van de Laar polsen naar zijn interesse voor sponsoring.

### Facilitair

#### *Ledverlichting*

De gemeente heeft het verzoek voor Eur15K t.b.v. ledverlichting afgewezen. Het bestuur wil weten wat er dan wel mogelijk is. Dit punt blijft dus op de agenda staan. De 2024 BOSA pot dreigt leeg te raken dus de mogelijk bestaat dat aanschaf van ledverlicht moeten worden doorgeschoven naar 2025.

#### *Parkeerterrein*

De gaten in het wegdek zijn opgevuld maar dit is geen permanente oplossing. Bij slecht weer ontstaat dezelfde situatie. Als dit het geval is mogen we weer contact opnemen met de wijk coordinator.

### Technisch

#### *Seizoen 2024/2025*

Steven geeft een update m.b.t. de senioren. Hij heeft volgende week een afspraak met Oysters welke de voorkeur hebben voor clustering. Donderdag is er een afspraak met Tim over zijn ambitie om volgend jaar als trainer aan te blijven. Tim is al pro-actief met een training programma bezig. Steven heeft toegezegd op het voorstel van Tim om volgend seizoen te focussen op tackletraining.

Bjorn en Matz zetten zich optimaal in voor een scholentoernooi maar het is nog niet duidelijk of 15 Mei doorgang kan vinden. Het is afhankelijk van het aantal inschrijvingen.

#### *Uitschrijven leden deadline*

De deadline om uit te schrijven is ook dit seizoen 30 juni.

Fysio

Het bestuur heeft besloten om in seizoen 2024/2025 geen fysio aan te stellen vanwege ontbrekende budgetten. Het bestuur steunt wel het onderwerp maar bespreekt dat er vanuit individuele zorgverzekering aanspraak op kan worden gemaakt.

### **Event kalender**

#### *Munsel/Selissen event juni 2024*

Het wijkevent wordt kort besproken. Piet zal naar de volgende vergadering gaan. Marjo uit haar zorg over het event, met name wie kan helpen. Het bestuur is van mening dat dit een uitgelezen kans is voor werving.

#### *Ameland*

Max heeft op de camping tenten geregeld voor 24 personen en heeft om een financiële bijdrage gevraagd om de rekening te betalen. Steven zal Max om status update vragen m.b.t. de financiële administratie waarvoor Lars heeft aangeboden te ondersteunen.

#### *Familietoernooi*

Het familietoernooi is gepland voor 26 mei. Steven zal Piet om status update vragen. Dit zou een mooi vervolg zijn van scholentoernooi.

#### *Riktoernooi*

Het riktoernooi is bij gebrek aan interesse afgeblazen.

#### *Jeu de boules toernooi*

Het jeu de boules toernooi zal 15 mei plaatsvinden. Stijn is de kartrekker hiervoor.

#### *Communicatie*

Geen punten.

### **Actielijst**

Sommige acties zijn afgerond, Andere acties worden toegevoegd.

### **Wvttk**

#### *Gasten volgende vergadering*

Bjorn en Matz worden uitgenodigd voor een update m.b.t. werving.

Heiko zal ook worden uitgenodigd om een update te geven over de juli bar inkomsten en wat we kunnen doen om dingen te verbeteren.

#### *Bijeenkomst rugby vertrouwenscontactpersonen Amsterdam*

Marjo is naar de bijeenkomst van rugby vertrouwenscontactpersonen geweest bij Rugbyclub Amsterdam. Er waren o.a. vertegenwoordigers van Amsterdam, Voorburg, Delft en Nijmegen. Het was interessant om te horen welke situaties bij andere clubs spelen. Verder was het een verrassing om te horen dat een vertrouwenscontactpersoon een iets andere rol heeft dan een vertrouwenspersoon. De groep heeft besloten om een app contact groep op te zetten en vaker live sessie te organiseren. Marjo heeft aangeboden dat dit ook een keer bij RC Ducks mag.

---

## Besluiten

---